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Koji program Lanaco kompanije te zainteresovao i privukao IT 
sektoru?

Moj ulazni put u svijet programiranja je bila stipendija kompanije Lanaco. Kompanija Lanaco nudi 

stipendije studentima i studenticama na fakultetima informatičkih smjerova. Ja sam na trećoj 

godini fakulteta postala stipendistkinja iste kompanije. Dvije godine sam bila stipendistkinja, a 

nakon završenog fakulteta, počela sam da radim u kompaniji Lanaco.

Koji je bio tvoj karijerni put od stipendistkinje do programerke?

Bitno je da se čovjek tokom cijelog života usavršava i napreduje u svemu što radi. Tehnologija 

generalno se veoma brzo razvija i mijenja, tako da posao programera nudi veliku mogućnost 

napretka i razvoja u svim oblastima. Ja 5 godina radim u kompaniji lanaco, i sa promjenom pozicija 

od  juniorke do mediorke, mijenjala se kompleksnost mojih radnih zadataka kao i nivo odgovornosti 

na projektima. Uporedo sa razvojem svojih praktičnih znanja, trudim se da se razvijam i na naučnom 

polju. Završila sam master studije, a trenutno sam sudentica na doktorskim studijama iz oblasti 

Informacionih sistema. 

Koja je tvoja poruka svim mladim djevojkama i ženama koje svoje 
karijere žele ostvariti u ovom sektoru?

Prošlo je vrijeme kada se smatralo da je programiranje posao isključivo za muškarce. U ovom poslu, 

jednake su mogućnosti kako za žene, tako i za muškarce. Presudna je motivacija i želja za 

napredovanjem i učenjem. To je najbitnije u ovom poslu, jer je tehnologija jedna od najbrže rastućih 

grana. Ovim putem bih da ohrabrim sve djevojke koje vole programiranje, da to i izaberu za svoje 

buduće zanimanje.
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